
  

A/an 

neurčitý člen – nějaký  

 

Some/ Any 

nějaké/některé/žádné 
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Neurčitý člen a,an 

• Neurčitý člen a/ an (nějaký, některý) používáme v 

jednotném čísle ve všech typech vět. 

 

+ There‘s a pen/ an apple on the table. 

?  Is there a pen/ an apple on the table? 

-  There isn‘t a pen/ an apple on the table. 



Some – nějaký, některý 

 

Some  

Používáme jako člen neučitý s množným číslem podstatných 

jmen a s nepočitatelnými podstatnými jmény 

!V KLADNÝCH VĚTÁCH!:  

  

 There are some tables in that room. + 

 I need some milk . + 

  



Any – žádný, nějaký 

 Any 

se používá v množném čísle podstatných jmen a s nepočitatelnými 

podstatnými jmény  

 

V ZÁPORECH (ŽÁDNÝ) A OTÁZKÁCH (NĚJAKÝ) 

 

There aren‘t any students in the classroom. –  

There isn‘t any space in that room.    –  

Are there any books in that bag?      ? 

Is there any space in your room?      ? 
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